
Česká asociace výrobců a prodejců potřeb pro stomatologii
IČ 60444886, se sídlem Pod lipami 2602/41, Žižkov, 130 00 Praha, zapsaného ve spolkovém rejstříku 
vedeném u Městského soudu v Praze, oddíl L, vložka 6028 (dále jen „CZECHDENT“)

Místo konání: Údolní 212/1, 147 00 Praha 4 – Braník 
Datum konání: 11. ledna 2023

Přítomni osobně:  
Pavel Smažík, René Paděra, Daniel Paulín, Martin Kutáč, Pavel Sova,  
Blanka Krandová, Michaela Krátká, Lucie Jírová (zapisovatel)

Přítomni distančně přes Teams:  
Luděk Rudovský, Pavel Veit, Leo Schaffer, Michaela Přádková, Jan JPS

Setkání mělo v programu 3 hlavní body, 4. a 5. byly navrhnuty na místě členy Czechdentu.:
1/ účast Pragodent + smlouva ABF
2/ SDÚZ – co dál
3/ členství Top Dental EU
4/ doprava ZP
5/ aplikace Cicero

 
 

Shrnutí a závěr k probíraným bodům:

1/ Pragodent, smlouva ABF
Pavel Smažík byl na jednání s ABF, smlouva Czechdent s ABF ještě poslední rok platí (slevy pro členy) a 
ABF anoncuje 10% navýšení cen za plochu. Zápis zasílám v příloze.
Letos bude Pragodent probíhat opět s kongresem PDD v podobném režimu jako v roce 2021 - pro nás 
opět nevýhodně volené krátké přestávky ve stejný čas.
ABF přistoupilo na návrh udělat „Top of Pragodent“, jinak se pro nás nic nemění.

Účastní se zřejmě:
Hu-Fa, Schafferová, GC, Herbadent

V příloze zasílám slíbenou smlouvu s ABF, ke které dávám komentář PS:
1. Zdražení smí ABF navrhnout dle článku 3.1, my ale nemusíme přijmout. Když nepřijmeme,  
asi přestane platit smlouva a přijdeme o slevy, tak bych „přijal“.
2. Slevy jsou 30 %, když zvětší jednotlivá firma plochu o 10 %, tak dalších 5 %. 
3. Účtuje se vždy o kategorii „levnější“ typ plochy.

Zápis ze setkání / schůzky Teams  
asociace Czechdent



2/ SDÚZ – náš postoj
Je pod záštitou FDI, koná se 20.3.
Jako Czechdent jsme včas nedostali podmínky účasti, organizace ze strany Stomatologické komory 
dost pokulhává, otázkou je, co bychom tím jako asociace nebo jako členové získali.
Členové se shodli téma nechat s pasivní účastí a neangažovat se finančně.

3/ Členství Top Dental EU
Je to slovenská firma, vstoupit do Asociace chce česká odnož Dental Sklad.
Někteří členové pana Garabíka a jeho firmu znají, jeho členství nedoporučují.
Valná hromada přijetí neschválila.

 
4/ doprava ZP
Zákon se žádným způsobem nezměnil, stále je to tedy „obecné tabu“, SÚKL ví, že je teplotně validovaná 
doprava problém, občas tedy u někoho uloží pokutu, ale certifikovaná doprava ani pro náš trh není.
Návrh: v případě proběhlé kontroly bychom si v rámci Czechdentu mohli předat zkušenosti a výstupy 
z kontroly. 

5/ Cicero
Aplikace Dr. Mounajjeda pro organizaci zubní praxe. Nikdo jsme zatím nezkoušeli.
Dotaz na ostatní členy - víte o programu něco více, spolupracujete?


